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Bestyrelsesmøde 7/2016 
Referat  
28/10 2016 kl. 18.30 – 22.00 ca.  
 
Deltagere  
Torben Dan Pedersen (TDP), Henning Blok Madsen (HBM), Søren Munch (SM), Svend 
Lykkemark Christensen (SLC), Birthe Steenberg (BS), Birthe Steenberg (BS), Jakob Larsen (JAL), 
Kirse Ellegaard (SKE)  
Afbud: Karsten Munkvad (KM) 

 

 
1 TDP byder velkommen – og særligt til Birthe Steenberg, der er inviteret til mødet, idet 

Birthe forventes valgt til DAF bestyrelse ved søndagens årsmøde.    
Gennemgang af dagsorden 
• Opfølgning på seneste referat  
Bestyrelsen drøfter igen sidste mødes indstilling til Kalenderprioritering ift. om 
træningslejre/-samlinger bør indgå i prioriteringslisten. Sidste mødes beslutning 
revurderes, og det konkluderes, at bestyrelsen ønsker, at Kalenderprioriteringslisten skal 
have vejledende status, og at den videst muligt skal tage hensyn til aktiviteter i forbunds- 
og foreningsregi.   
 

2 Indstillinger 
• Masters gebyrer  

Indstillingen behandles på førstkommende bestyrelsesmøde efter årsmøde.  
 

• VM Cross 2019 
De økonomiske risici ved et værtskab vurderes at være tilsvarende som ved VM 
Halvmaraton.  
Det er væsentligt for bestyrelsen at være klare om, hvad formålene er for at søge 
værtskab; og der ses følgende perspektiver heri:  

- Branding med henblik på realisering af strategiplan – synlighed og rekruttering 
- Synliggørelse ovf. besluttende instanser 
- ’Pakketilbud’ til klubber, der kan aktivere på foreningsniveau; udvikle et fælles 

forbundsengagement   
- Cross er uopdyrket potentiale for mass participation  
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- Løftestang for Skole OL, løb generelt og klubatletik  
Bestyrelsen lægger vægt på, at kommunikationen herom er skarp, og at det økonomiske 
potentiale optimeres.  
Således godkender bestyrelsen indstillingen, og ønsker at DAF skal ansøge om værtskab 
til VM Cross 2019; og gøre det med åbne øjne – med bevidsthed om risikoen, men tro 
på at det giver overskud.   
 

3 Årsmødeplanlægning 
Årsmødemateriale: 
• http://dansk-atletik.dk/om-daf/daf-aarsmoede-og-konferencer/2016/aarsmoede-

2016.aspx	 
• Gennemgang af program, præsentationer, lovforslag, hædring 

o TDP vil byde velkommen og aflægger beretning i KM’s fravær. Slides 
gennemgås ved mødet med følgende drøftelser. På søndag kan den øvrige 
bestyrelse gerne supplere med pointer.    

o SLC vil fremlægge status på Strategiplan 2014-16; suppleret af øvrig 
bestyrelse.  

o JAL vil fremlægge status på ny Strategiplan, med forslag til 10 spor.   
o Forslag 1: HBM vender forslagsmotivation med forslagsstiller.  
o BS vil under eventuelt præsentere sig selv og sin motivation for at stille op til 

bestyrelsesarbejdet i DAF.  
Bestyrelsen påtænker ved et af de næstkommende bestyrelsesmøder at have status på 
komiteerne, og bl.a. invitere komiteformænd hertil.  
 

4 Kommende bestyrelsesmøder 
FU laver doodle med forslag til mødedatoer.  
 

5 Evt.  
Dato for strategiseminar med DIF fastlægges til den 6. December kl. 10-14. Sted for 
mødet udmeldes senere.  
Det overvejes at lægge bestyrelsesmøde i forlængelse, idet der er 3 
bestyrelsesmedlemmer der ikke kan møde den 24/11.  
  

 
1/11 2016 /SKE 


